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Abstract (en)
A light fitting with a rod-shaped light source (1) which, in particular, is horizontally arranged, with concavely curved side reflectors (2, 3) extending
at the two longitudinal sides of the light source (1) from below to above this light source, with a screening reflector (17) arranged below the light
source (1), and with two end reflectors connecting the side reflectors (2, 3) at the end faces, the screening reflector (17) consisting of a strip-like flat
material and extending at a short distance below the light source (1) in parallel with the latter between the end reflectors, the width of the screening
reflector (17) being >/= the width of the vertical projection of the light source (1) and the screening reflector (17) exhibiting a multiplicity of light outlet
openings (18) in its area. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Leuchte mit einer stabförmigen,insbesondere horizontal angeordneten Lichtquelle (1), mit zu beiden Längsseiten der Lichtquelle (1) sich von
unterhalb bis oberhalb dieser erstreckenden, konkav gekrümmten Seitenreflektoren (2, 3) , mit einem unterhalb der Lichtquelle (1) angeordneten
Abblendreflektor (17),sowie mit zwei die Seitenreflektoren (2, 3) stirnseitig verbindenden Stirnreflektoren, wobei der Abblendreflektor (17) aus einem
streifenförmigen Flachmaterial besteht und sich mit geringem Abstand unterhalb der Lichtquelle (1) zu dieser parallel zwischen den Stirnreflektoren
erstreckt, wobei die Breite des Abblendreflektors (17) ?>/=? der Breite der senkrechten Projektion der Lichtquelle (1) ist und der Abblendreflektor
(17) in seiner Fläche eine Vielzahl von Lichtaustrittsöffnungen (18) aufweist.
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